
 
 

Referat af konstituerende møde i Bestyrelsen 
i Grundejerforeningen 14. april 2016  

Grundejerforeningen 

Jonstruphøj 
 

 
Tilstede: Allan (7), Inge (11), Frank (26) & Marianne (15) 

 

Dagsorden: 

 

1) Konstituering af bestyrelsen 

2) Godkendelse af dagsorden 

3) Opfølgning på generalforsamling 2016 

4) Affaldsordning 

5) YouSee 

6) Næste møde 

7) Eventuelt 

 

 

Referat: 

 

Ad 1) Bestyrelsen konstituerede sig således: 

Formand: Allan Møgelhøj (7)  Genvalgt    

Næstformand: Mads Laursen (19)   

Kasserer: Inge Livbjerg (11)  Genvalgt 

Sekretær: Marianne W. Jørgensen (15)   

Best.medlem: Frank Moos Johansen (26)    

Suppleant: Dennis Baad (10)  Genvalgt 

Suppleant: Martin Nielsen (22)   

 

Med hensyn til udvalgene: 

Formand for fællesarealudvalget: Frank (26) 

Formand for nærområdeudvalget: Inge (11) 

Formand for antenneudvalget: Allan (7) 

Formand for energi- og miljøudvalget: Mads (19) 

Formand for legepladsudvalget: Inge (11) 

 

Ad 2) Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

Ad 3) Opfølgning på generalforsamling 2016 

Bestyrelsen arbejder på en investeringsplan for fællesområdet og forklaring af opsparingsbehovet i 

renovationsfonden. 



Sidste helasfaltering af vejen skete i 1996 til 270.000 kr. Dengang var asfalten 19-22 år gammel 

(afhængigt af om sø-, midter- eller første række). Der blev foretaget en asfaltlapning i 2013 til 

58.225 kr. Bestyrelsen arbejder videre med planen. 

Der er nedsat et legepladsudvalg. Generalforsamlingen har afsat 50.000 kr. i 2016 til renovering af 

legepladsen. 

 

Ad 4) Affaldsordning 

Kommunen har sendt besked om ny affaldsordning og efterfølgende om undtagelse for ordningen 

til foreningsformanden, idet kommunen ikke havde fået sendt ordningen i høring. 

Affaldsordningen er pt i høring med frist 21. april 2016. I ordningen lægges op til tre todelte 

affaldsspande pr husstand (til papir/plast, glas/metal, madaffald/ restaffald). 

Allan udarbejder udkast til høringssvar herunder om mulighed for fælles affaldsløsning for 

Jonstruphøj, konsekvens af fravalg.  

 

Ad 5) YouSee 

YouSee har sendt tilbud om en særlig pris for en ny TV-boks. Boksen er særlig anvendelig hvis 

man ikke kan modtage digitalt TV. Det er bestyrelsens opfattelse, at grundejerne allerede har 

indstillet sig på modtagelse af digitale signaler, hvorfor tilbuddet er overflødigt. Det skal også 

nævnes, at hvis foreningen vælger tilbuddet, vil det medføre at en yderligere bindingsperiode hos 

YouSee på 24 mdr.  

Foreningen forbliver derfor i den nuværende ordning med en meget billig grundpakke, men der 

holdes øje med andre fremtidige TV-løsninger. 

 

Ad 6) Næste møde 

Næste møde holdes 26. maj 2016 kl. 19 hos Marianne (15). 

 

Ad 7) Eventuelt 

Det blev aftalt, at bestyrelsesmøder fremover kan holdes oftere (efter behov) og derfor som 

kaffemøder kl. 19-21.  

 


